

通报

以下通报根据 TBT 协定第 10.6 条分发

| | |
|----|--|
| 1. | <p>通报成员: 斯威士兰</p> <p>如适用, 所涉及的地方政府名称 (第 3.2 和 7.2 条):</p> |
| 2. | <p>负责机构: 斯威士兰标准局</p> <p>处理通知意见的机构或机构的名称和地址 (包括电话和传真号码、电子邮件和网站地址, 如果有的话) 如与上述不同, 应注明:</p> <p>斯瓦蒂尼, 马萨法, 1399 号邮政信箱</p> <p>电话: +26825184633/10</p> <p>传真: +26825184526</p> |

| | |
|----|---|
| | <p>电子邮件: Info@swasa.co.sz</p> <p>网站: www.swasa.co.sz</p> |
| 3. | <p>通报依据的条款: 2.9.2[], 2.10.1[], 5.6.2[X], 5.7.1[], 3.2[], 7.2[], 其他:</p> |
| 4. | <p>覆盖的产品: (HS 编码: 85); (ICS 编码: 29.020)</p> <p>ICS: HS:</p> |
| 5. | <p>通报标题: SZNS 077: 2023 年斯威士兰电力安全标准草案</p> <p>页数: 97 页 使用语言: 英语 链接网址:</p> |
| 6. | <p>内容简述: 该国家标准草案规定了斯威士兰电力系统运行、维护、建设和安装的最低安全标准。该标准有三个目的, 即确保所有人的安全、保护设备和确保供电的连续性 (特别强调据此制定的健康与安全法案), 以及所有其他适用法律的规定, 并且不取代、推翻或否定电力法案、劳动法案或其他此类法律中的任何规定。</p> |
| 7. | <p>目的和理由: 该标准有三个目的, 即确保所有人的安全、保护设备和确保供电的连续性; 保护人类健康和安全的</p> |
| 8. | <p>相关文件:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 2007 年电力法案 2. 1972 年第 17 号工厂、机械与建筑工程法案 3. 2001 年第 9 号操作安全与健康法案 4. 2003 年标准和质量法案 (10) |

| | |
|-----|---|
| | 5. 获得批准时发布通报的出版物：斯威士兰政府公报 |
| 9. | 拟批准日期：待定 拟生效日期：待定 |
| 10. | 意见反馈截至日期：2024年1月30日 |
| 11. | <p>文本可从以下机构得到： <input type="checkbox"/> 国家通报机构 <input type="checkbox"/> 国家咨询点，或其他机构的联系地址、传真及电子邮件地址（如能提供）：</p> <p>斯威士兰标准局</p> <p>Plot 247 Marbel Construction premises</p> <p>Kind Mswati 3rd Avenue</p> <p>11th Street</p> <p>Matsapha Industrial Site</p> <p>P.O. Box 1399</p> <p>Matsapha M202</p> <p>电话： +(268) 2518 4633</p> <p>传真： +(268) 2518 4526</p> <p>电子邮箱： mcit@gov.sz</p> <p>网址： http://www.swasa.co.sz</p> <p>https://members.wto.org/crnattachments/2023/TBT/SWZ/23_13903_00_e.pdf</p> |

NOTIFICATION

The following notification is being circulated in accordance with Article 10.6

| | |
|----|--|
| 1. | Notifying Member: <u>ESWATINI</u> If applicable, name of local government involved (Article 3.2 and 7.2): |
| 2. | Agency responsible: Eswatini Standards Authority |

Name and address (including telephone and fax numbers, email and website addresses, if available) of agency or authority designated to handle comments regarding the notification shall be indicated if different from above:

P.O Box 1399, Matsapha, Eswatini

Tel: + 26825184633/10

Fax: + 26825184526

E-mail: info@swasa.co.sz

Web: www.swasa.co.sz

- | | |
|----|--|
| 3. | Notified under Article 2.9.2 [], 2.10.1 [], 5.6.2 [X], 5.7.1 [], 3.2 [], 7.2 [], other: |
| 4. | Products covered (HS or CCCN where applicable, otherwise national tariff heading. ICS numbers may be provided in addition, where applicable): (HS code(s): 85); (ICS code(s): 29) |
| 5. | Title, number of pages and language(s) of the notified document: Draft SZNS 077: 2023 Eswatini Electricity Safety Standard; (97 page(s), in English) |
| 6. | Description of content: This Draft national Standard governs the minimum safety standards for the operating, maintenance, construction and installation of power systems in Eswatini. The purpose of this Standard is threefold, namely, to ensure the safety of all persons, to safeguard apparatus and to ensure continuity of supply. This Standard is an extension of, and must be read in conjunction with, the provisions of the The purpose of this Standard is threefold, namely, to ensure the safety of all persons, to safeguard apparatus and to ensure continuity of supply (with particular emphasis on the Health and Safety Act made thereunder), and all other applicable laws, and does not supersede, overrule or negate any provisions contained in the Electricity Act, the Labour Act or such other laws. |
| 7. | Objective and rationale, including the nature of urgent problems where applicable: The purpose of this Standard is threefold, namely, to ensure the safety of all persons, to safeguard apparatus and to ensure continuity of supply.; Protection of human health or safety |

8. Relevant documents:

1. Electricity Act of 2007
2. Factories, Machinery and Construction Works Act 17 of 1972
3. Operational Safety and Health Act 9 of 2001
4. Standards and Quality Act (10), 2003
5. Publication in which the notification is published when adopted; Eswatini Government Gazette

9. Proposed date of adoption: To be determined

Proposed date of entry into force: To be determined

10. Final date for comments: 30 January 2024

11. Texts available from: National enquiry point [X] or address, telephone and fax numbers and email and website addresses, if available, of other body:

Eswatini Standards Authority

Plot 247 Marbel Construction premises

Kind Mswati 3rd Avenue

11th Street

Matsapha Industrial Site

P.O. Box 1399

Matsapha M202

Tel: +(268) 2518 4633

Fax: +(268) 2518 4526

Email: mcit@gov.sz

Website: <http://www.swasa.co.sz>

https://members.wto.org/crnattachments/2023/TBT/SWZ/23_13903_00_e.pdf